
USG Uniwersalny Spot
Gimnazjalny

WWW.JUNIORMEDIA.PL PARTNERORGANIZATOR
PROJEKTU

Gimnazjum im. Józefa Piłsudskiego
Al.Warszawska 40
21-002, Jastków

Numer 1 09/14

      PIERWSZOKLASIŚCI MAJĄ GŁOS:)     SAMORZĄD WYBRANY!

Wybory do Samorządu
Uczniowskiego poprzedziła
kampania wyborcza.
Szkoła  oblepiona była
plakatami kandydatów
prezentujących swoje
programy, czyli to co chcą
zrobić w szkole. Uczniowie
wybierali jak najlepsze
propozycje. Tajne
głosowanie wyłoniło nowy
skład SU. Na czele stoi - 
Karolina Stolarska z 3a,
zastępcą jest Arek
Michalak z 3b, sekretarzuje
Dawid Kowalczyk z 2a.
Powodzenia!  GS 

przekonała

Powrót do Gimnazjum:)
W tym roku pracują u nas
dwie panie, które ukończyły
nasze gimnazjum. Biologii
uczy pani ANGELIKA 
JABŁOŃSKA - Mimo, 
że minęło już kilka lat od
ukończenia gimnazjum,
ciągle potrafię zrozumieć
potrzeby uczniów i staram
się im wybaczać niewielkie
przewinienia. 
Wychowania fizycznego
uczy pani 
AGNIESZKA OBARA.
Jak wspominają swoją
dawną szkołę? Jak ją widzą
teraz z tej drugiej strony?
Czytajcie na stronie 3:)

                                                   ŚLUBUJEMY
My uczniowie i uczennice klas pierwszych wstępujemy w progi szkoły
świadomi powagi chwili, stajemy przed szkolnym sztandarem i ślubujemy:
1.Strzec honoru szkoły, stać się godnymi jej szczytnych tradycji.

2. Pamiętać o tym, 
że na naszą naukę 
i wychowanie składa
się trud nauczycieli
i rodziców.

3. Nie zawieść
pokładanego zaufania 
i starać się odpowiedzieć
na ten trud wysiłkiem
naszych umysłów i serc.
4. Stawiać dobro narodu
ponad własne i być
wiernym ideałom
humanizmu.

Nowa szkoła  i nowe na nią
spojrzenie, bardzo cenne. 
Pierwsze wrażenie w
nowej szkole: Klasa 1A -
Mamy fajną klasę i
wychowawczynię. Klasa
1B - Bardzo dobre. Klasa
1C - Bardzo dobre dzięki
trosce pani pedagog. Klasa
1D - Szkoła jest jak labirynt.
Moja klasa jest: 1A -
mądra, zgrana, fajna 
i zawsze pomaga. 1B -
bardzo miła. 1C -
Gadatliwa, leniwa, ale
zawsze razem. 1D - Mała

i zgrana. W szkole podoba
mi się: 1A - Atmosfera i
dużo fajnych akcji. 1B -
Atmosfera.1C - Dobre
zorganizowanie na-li. 1D - 
S. gimnastyczna, nowe
boiska. Zmienić w
szkole:1A
i 1 D - Większe odstępy
między szafkami. Zgoda na
trzymanie w nich książek.
1B - Nic. 1C - Tak wczesne
odjazdy autobusów.
Ulubiony przedmiot:1A -
Biologia, W-F i plastyka. 1B
- Historia. 1C - Matematyka

z p.Tobotą, angielski,
biologia. 1D - W-F, chemia.
Ulubiona sala: 1A i 1B - S.
gimnastyczna i 46. 1C - S.
11, 41, 46. 1D - S. gimna-
styczna i historyczna.
Będzie trudno na lekcji:
1A - Chemii i matematyki,
1B - Chemii. 1C - Języka
polskiego, gdy pani pyta 
z treści lektury. 1D - j.
niemieckiego. Początki są
zawsze trudne:) Patryk
                             

nas:)
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              DEMOCRACY  IN  THREE  ACTS

    PODZIĘKOWANIA

owoce

Po raz trzeci, w
dniach 13 - 19
października 2014, 
odbyła się 
w naszej szkole
wymiana młodzieży.
Tym razem
gościliśmy dwunastu
Greków 
z opiekunami. Nas
było czternaścioro.

Silna grupa, która
najlepiej „zaplanowała”
wymianę, czyli: 
Wera Adamczyk,
Oliwia Hunek, 
Patryk Gałęzowski,
Kuba Grabowski,
Dawid Kowalczyk,
Bartek Mróz, 
Krzysiek Sobczak,
Karolina Stolarska,

Mateusz Poleszak, 
Ola Rarak,
Ola Tomala, 
Krzysiek Wartacz,
Kuba Wieleba 
i Marta Wszelaka
Czy znaliśmy język
grecki?, a grecy język
polski? Nie,
porozumiewaliśmy się
w języku angielskim.

Tydzień upłynął
bardzo szybko.
Mieliśmy dużo
ciekawych zabaw
integracyjnych,
śpiewaliśmy wspólnie
wiele piosenek.  

Grecy to świetni
muzycy, zwłaszcza
Vasillies, który pięknie
śpiewał 
i grał na gitarze, 
a wtórował mu Nikos
grając na lirze. 
Świetnie bawiliśmy się
podczas gry terenowej
w kazimierskich
wąwozach.
Nauczyliśmy Greków
poloneza i w strojach 
z epoki pięknie go
zatańczyliśmy na
dziedzińcu Zamku
Lubelskiego. 

Grekom bardzo
smakowała polska
kuchnia - zwłaszcza
pierogi (Vasillies zjadł
ich aż 20!). 
Wspólnie nakręciliśmy
bajki filozoficzne. Było
przy tym dużo zabawy.
Grecy odwiedzili nas
też w szkole.
Uczestniczyli 
w zajęciach
lekcyjnych, które im się
bardzo podobały.
Potem wspólna
zabawa. 

Przy muzyce greckiej 
i polskiej świetnie się 
tańczyło. Jakże trudno
się nam było rozstać.
Trzeba też dodać, 
że kwaterowaliśmy 
w pięknym miejscu,
Cholewiance koło
Kazimierza Dolnego.
Wszystkim polecamy -
świetne warunki do
wypoczynku.

Co dała nam ta
wymiana?!
1. Zdobyliśmy
wspaniałych przyjaciół.
2. Poznaliśmy bliżej 
kulturę grecką.
3. Nauczyliśmy

się greckiego tańca
narodowego i kilku
greckich zwrotów.
4. Spróbowaliśmy wielu
dań kuchni greckiej.
5. Kazimierz nad Wisłą
nie ma już dla nas
tajemnic.
6. Podszkoliliśmy się 
w języku angielskim.
7. Rozkochaliśmy
Greków w Polsce.
8. Nabraliśmy
pewności siebie.
9. Przeżyliśmy dużo
świetnej zabawy.

Spotkania z młodzieżą
z innych krajów to już,
w Gimnazjum 
w Jastkowie tradycja.
Dwa lata temu, grupa
uczniów naszej szkoły
wzięła udział 
w wymianie POLSKO
– WŁOSKIEJ. 
W ubiegłym roku
zawitali do nas
SZWEDZI. 
Teraz gościliśmy
GREKÓW.
Nie byłoby

tej wspaniałej nauki 
i zabawy, gdyby nie
panie: 
JOANNA
JODŁOWSKA 
i KATARZYNA
MAJEWSKA.
Serdecznie dziękujemy
za możliwość
uczestnictwa, 
w takim twórczym
działaniu. 
         Ola Tomala

wąwozy

pracy

kazimierskie
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Pani ANGELIKA JABŁOŃSKA od września 2014r. pracuje w naszym
                  gimnazjum jako nauczyciel BIOLOGII. 
  Do Gimnazjum w Jastkowie uczęszczałam w latach 2003 – 2006 i mam
wiele wspaniałych wspomnień z tego okresu. Wychowawcą mojej klasy była
pani Iwona Chmielewska, która zawsze była gotowa nas wysłuchać i
udzielić pomocy mimo, że nasza klasa nie była idealna, szczególnie pod
względem zachowania. Chyba klasy „B’’ już tak mają:) Biologii uczyła mnie
pani Agnieszka Wincentowicz (Reszka). Przez trzy lata gimnazjum
poznałam ciekawych ludzi, zawarłam kilka przyjaźni - niektóre trwają do
dzisiaj. Nauczyłam się wielu rzeczy, dzięki którym mogłam lepiej poznać
otaczający świat. Wybierając profil w liceum kierowałam się swoimi
zainteresowaniami i dlatego wybrałam klasę sportową z rozszerzoną
biologią, i wychowaniem fizycznym.

Nauczycielem zdecydowałam się być po odbyciu praktyk w szkole. Obecna praca w tej szkole utwierdziła mnie w przekonaniu, że jest to zawód, który
chciałabym wykonywać.
  Trzy najważniejsze cechy idealnego nauczyciela to cierpliwość, cierpliwość i jeszcze raz cierpliwość. Tak serio to najważniejsze żeby lubić to co się robi.
Jeśli praca sprawia nam przyjemność to żadne przeciwności losu czy problemy tego nie zmienią, a w pracy nauczyciela jest to bardzo ważne oraz
oczywiście poczucie humoru. Najbardziej cenię w uczniach zaangażowanie, pracowitość i poczucie humoru.
W swoim charakterze cenię przede wszystkim opanowanie - cecha bez której nie mogłabym pracować w szkole.
W czasie wolnym oddaję się swoim zainteresowaniom i zazwyczaj spędzam ten czas aktywnie.  Lubię jazdę rowerem i spacery.Często też wybieram
ciekawą książkę lub oglądam interesujący film, oczywiście włączając do tego filmy przyrodnicze.
Gimnazjum jest to okres w którym robimy mały krok w dorosłość dlatego ważne jest aby przyswajać jak największą ilość wiedzy i rozwijać swoje
zainteresowania, dzięki temu w dorosłym życiu można spełniać swoje marzenia. Warto dlatego pamiętać, że ten niewielki wysiłek może dać nam wielki
efekt, nie zapominając przy tym o przyjemnościach związanych z chodzeniem do szkoły, mam nadzieje ze jedna z tych przyjemności to lekcje biologii.

             Pani AGNIESZKA OBARA od września 2014r. pracuje 
    w naszym gimnazjum jako nauczyciel WYCHOWANIA FIZYCZNEGO. 
    Do gimnazjum w Jastkowie uczęszczałam w latach 2001-2004. Moją
wychowawczynią była pani Anna Ducin, a wychowania fizycznego uczyła
mnie pani Jadwiga Obel. Ten czas wspominam bardzo dobrze.Był to okres
nawiązywania ciekawych znajomości, podejmowania nowych wyzwań.
Poznałam wielu bardzo wartościowych ludzi, dzięki którym teraz jestem tym
kim jestem. Bardzo się cieszę, że trafiłam do tego gimnazjum. 
     Sport jest moją pasja odkąd pamiętam. Chciałam połączyć pasję z
zawodem i dlatego wybrałam Akademię Wychowania Fizycznego - kierunek
wychowanie fizyczne. Chcę zarażać młodzież swoją pasją:) 

     Praca nauczyciela jest spełnieniem części moich marzeń i podoba mi się
bardzo.Interesuję się też turystyką i wszelkimi nowinkami 
technicznymi wspomagającymi turystykę poczynając od namiotów,
akcesoriów turystycznych po odzież techniczną. Czas wolny spędzam
raczej aktywnie -  basen, rower. A kiedy już chcę się odciąć od wszystkiego
dobry kryminał w ręku, w zaciszu domowym, zapewnia mi to. 
   Cechy idealnego nauczyciela to: kompetencja, sprawiedliwość i poczucie
humoru.  Najważniejsze cechy mojego charakteru to:
sumienność,uczynność, wyrozumiałość.
    W uczniach najbardziej cenię zaangażowanie w wykonywaniu swoich
zadań i szacunek do drugiego człowieka. 
  Od tego roku szkolnego nowe boiska przy naszej szkole, cieszą całą
społeczność:)  Mam nadzieję, że teraz 100% uczniów będzie ćwiczyć na
lekcjach wychowania fizycznego.
                                                                  opracowanie Ola Boreknowe

.

boiska
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            UROK STARYCH POJAZDÓW

Czy tylko w
październiku -
miesiącu dobroci dla
zwierząt - mamy
troszczyć się o
naszych mniejszych
braci? Społeczność
naszej szkoły, po raz
kolejny pokazała, 
że to jak traktuje się
zwierzęta nas
obchodzi. 6 X, 
w obronie naszych
przyjaciół - zwierząt
stanęli

murem wszyscy
uczniowie. 
Okolicznościowe
plakaty, hasła, konkurs
plastyczny, zbiórka
warzywek to tylko
ułamek działań.
Dochód ze sprzedaży
ciasteczek zasilił konto
schroniska.
Traktowanie zwierząt -
miernikiem
człowieczeństwa!
Pamiętajmy o tym.     
Red.

czy tak będą wyglądały po remoncie?

Dobrze jest mieć
pasję. Moją pasją 
są zabytkowe
samochody.
Jak  to  się zaczęło?
Wszystkiemu winien
jest mój wujek, 
który od dwudziestu
lat kolekcjonuje
pojazdy 
z lat pięćdziesiątych,

sześćdziesiątych 
i siedemdziesiątych.
Pewnego dnia wziął
mnie na przejażdżkę
samochodem marki
Warszawa rocznik
1951. To było duże
przeżycie. W starych
samochodach podoba
mi się nastrojowe
wnętrze, tapicerka. 

Tak się nią przyjemnie
jeździło, 
że aż dech zapierało
w piersiach. Wujek ma
samochody
następujących marek:
Warszawa rocznik
1951, Volkswagen
rocznik 1970, 
Fiat 126p rocznik
1972, Fiat

125p rocznik 1967 
i Polonez Caro1 
z 1978r. 

Samochody są 
w różnym stanie
technicznym 
i wymagają naprawy. 
Pomagam wujkowi 
w remontach
samochodów. Dużo już
umiem, ale też ciągle
się uczę.Lubię
motoryzację.
Chciałbym 
w przyszłości być
mechanikiem
samochodowym.
                Dawid

PROJEKT
EDUKACYJNY
Skład redakcji:
Aleksandra Borek -
klasa 2a
z klasy 2e:
Rafał Kańczugowski,
Patryk Rybitwa,
Grzegorz
Siekierzyński,
Dawid Szyszkowski
Opiekun:
Grażyna Kujawa

       PAMIĘTAJMY 
    O ZWIERZĘTACH!

LUBELSKIE

KLASYKI

NOCĄ

     To organizacja

      promująca starą 
      motoryzację 
w regionie lubelskim.
Miłośnicy starych
samochodów
spotykają się na
terenie parkingu
MOSiR koło hali
Globus 
w KAŻDY CZWARTEK
od godz. 20:00.
Wszystkiego dowiesz
się na stronie:
https://www.facebook.
com/Lubelskie.Klasyki 
Zapraszamy
Dawid i Rafał

.

:)

.


